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SKOLEBESTYRELSESMØDE  

på Vestre Skole, 
 

ONSDAG, d. 05. feb. 2020  
fra kl. 17.00 – 19.00 

 
 Nyt fra Skolelederen 

 

 
Orienteringspunkt:  
 
Ombygningen giver daglige udfordringer, 
net forbindelser, manglende strøm osv. 
På trods af disse udfordringer er der en god 
stemning på skolen. 
Toiletterne fungerer rigtig fint. 
Skolegården er svær at benytte under 
ombygningen. 
Det giver lydproblemer de steder hvor 
byggeriet er tæt på de fungerende 
klasselokaler. 
Vi regner med to bh.kl i kommende skoleår. 
Vi afventer hvor mange elever der skal på 
efterskole i kommende 9. klasse. 
 

 
 Nyt fra Elevrådet 

 

 
Orienteringspunkt:  
Rundbold og fodboldturnering 
I stedet for en skolefest, så en udendørs fest 
med boder for Kompasset. 
 

 
 Den nye økonomiske model 

 
Debatpunkt: 
Kim og Uffe skal mødes med Borgmesteren 
og Lars Hansen omkring den økonomiske 
model. 
 
 

 
 Byggeriet 

 
Debatpunkt:  
P-pladsen ved SFO er et stort kaos om 
morgen. Vi prøver igen at henstille til at 
forældrene afleverer elever fra 4. – 9. klasse 
ved p-pladsen på Fællesvej. 
Vi vil være opmærksom på at 
Stjerneeleverne kan fylde lidt ved 0. 
klasserne.  
 

 
Skolebestyrelsesvalg 

 
Debatpunkt: 
Der skal følges op på hvem der ikke 
fortsætter. 
Vi mangler stadig en kandidat fra Solen. 
 

 
 Nada 

 
Debatpunkt: 
 
Nada – hvad er NADA og hvordan bruger vi 
det? 



 
Det er en form for akupunktur. Det er et 
pædagogisk værktøj. 
Sundhedseffekter på følgende: 

- Elever som er stressede 
- Udfordringer i forhold til søvn 
- Eksamensangst 
- Uro og mangel på at holde fokus. 

Vi er nysgerrige på om det vil kunne være et 
værktøj for nogle af vores elever. 
Lærer Tommy Laursen og pædagog Trine 
Christensen er uddannet som Nada 
udøvere. 
 

 
 Budgetopfølgning 

 
Info om budget 2020 
Vi er stadig udfordret på El, vand og varme. 
Skolebestyrelsen vil gerne bede om en 
opgørelse på el, vand, varme over de 
seneste 3 år, samt en opgørelse over løn til 
teknisk personale. 
Solen har fået eget budget, Budgettet 
balancerer. 
Der er bevilliget en ekstra gang rengøring af 
toiletter en gang om dagen. Det ser vi meget 
positivt på. 

 
 Madordning 

 
Debatpunkt: 
Hvad skal der være i kantineområdet: 
Måske kunne man lave et kantineråd 
bestående af elever og lærere. 
Vi arbejder videre omkring en nem 
kantineordning. 
Måske kunne det være en kantine som kun 
har åbent nogle dage om ugen. 

 
 Eventuelt 

 
Orienteringspunkt: 
Kvalitetsrapporten er blevet besvaret af 
skolebestyrelsen. Indholdet kan gennemgås 
på kommende møde. 
 

 


